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Uporabniki slovenistike so sedli za okroglo mizo

RADIO1, 30.11.2009, 01:00

V petek je na Škrabcevi domaciji v okviru 28. mednarodnega znanstvenega simpozija Obdobja potekala
okrogla miza z naslovom Uporabniki slovenistike. Na njej so sodelovali: red. prof. dr. Marko Stabej; kritik,
urednik in publicist Drago Bajt; profesor slovenšcine na srednji šoli Marko Trobevšek; Darja Erbic iz Službe
Vlade RS za razvoj in evropske zadeve in  Ranka Ivelja, novinarka pri Dnevniku. Gostiteljica okrogle mize
je bila Ustanova patra Stanislava Škrabca. Simpozij Obdobja je osrednji slovenisticni znanstveni sestanek,
ki ima že od samega zacetka jasen cilj: združiti najboljše domace in tuje raziskovalce iz slovenisticne
stroke ter k razpravljanju povabiti tudi predstavnike drugih bližnjih strok.
Drago Bajt meni,  da je v Sloveniji prepocasen napredek, saj na primer v Nemciji izdelujejo slovarje petkrat
hitreje kot pri nas.
Poslušajte kratko predstavitev okrogle mize dr. Marka Stabeja, Drago Bajt pa je podal mnenje z
uredniškega vidika.
MARKO STABEJ: Imenovali smo okroglo mizo Uporabniki slovenistike. To se pravi, ne tisti, ki delajo stroko,
ki raziskujejo slovenski jezik, ampak tisti, ki ga uporabljajo. Kaj si oni mislijo o stroki, kaj pogrešajo, s
čim so zadovoljni, česa si želijo še več in tako naprej. Publika pa v glavnem slovenisti. To se pravi, da na
nek način je ta pogovor, ki naj bi stroko opozoril na to kaj pač publika od njih hoče.
DRAGO BAJT: Pogrešamo določene splošne slovarje. Slovar sinonimov, antonimov in razne slovarje, ki bi
slovenščino prikazovale v njenih narečjih in v zgodovinskem vidiku. Bi bilo zelo dobro, če bi imeli tudi
nek pravopis, neki žepni obliki, seveda tudi specialne pravopise za študente.
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